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Insatser för att hålla stadens parklekar öppna 
 
Stadens parklekar har stora renoveringsbehov. Fastighetskontoret konstaterade år 2020 att 49 
av de dryga 50 parkleksbyggnaderna är tekniskt uttjänta och är i behov av ny- eller 
reinvesteringar.  
 
Vi socialdemokrater har sedan tidigare föreslagit att mer pengar ska avsättas för att parklekar 
inte ska tvingas stänga och att miljön för barn och anställda inte ska försämras på grund av 
byggnadernas dåliga skick.  
 
Vi känner nu stor oro inför att staden kan tvingas stänga ner flertalet parkleksbyggnader 
runtom i staden. En mer offensiv upprustning av byggnaderna skulle kunna förhindrat en del 
av de problem som nu uppdagas med parkleksbyggnader i äldre byggnadsmaterial behandlat 
med det hälsovådliga ämnet kreosot.  
  
Tyvärr har problemen med parklekarnas skick ignorerats av den grönblå majoriteten allt för 
länge och situationen har nu satts på sin spets.  
 
Mot bakgrund av ovanstående vill vi ha svar på följande frågor: 
 

- Vilken beredskap finns för att verksamheterna ska kunna hållas öppna? Finns en plan 
för exempelvis paviljonger som ersättningslokaler? 

- Kan det garanteras tillräckligt med investeringsmedel för att sanera, renovera eller 
nyinvestera i de aktuella parkleksbyggnaderna så att inte ytterligare parklekar riskerar 
att stängas permanent under det grönblåa styret?


